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Abstract (en)
The procedure consists of applying a design to the cleaned surface of the stone, e.g. from a print or photographic reproduction on a lightweight
paper (55 - 90 g/sqm). The paper is stuck to the surface of the stone with a water-bound adhesive, e.g. PVA, and a pressure of 500 - 800 kg/sq m
is applied to it for a period of 2 to 5 hours. The pressure can be applied through a layer of foam, rubber or other flexible material, and a number of
stone workpieces can be placed in a press (2) at the same time, sandwiched between layers (3) of flexible material. Following the application of
pressure the stone workpiece is cut and trimmed according to the printed design, and finally coated with a cellulose varnish.

Abstract (fr)
L'invention a trait à un procédé de décoration d'un support sous forme d'une pierre naturelle ou reconstituée, consistant à reproduire, sur ce support
un décor tel qu'une reproduction photographique ou un imprimé quelconque. Ce procédé est caractérisé en ce que l'on reproduit, à l'aide d'une
photocopieuse, par exemple, le décor à l'échelle souhaitée sur une feuille de papier de faible grammage. on encolle le papier portant la reproduction
du décor avec une colle sous dispersion aqueuse ; on dispose la feuille de papier encollée sur le support préalablement nettoyé ; on dispose
l'ensemble sous une presse afin de le soumettre à une pression pendant une période de deux à cinq heures. <IMAGE>
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